

Job posting : Cook & Caretaker – Fishing Club – Seasonal (late April to mid September)

An established private club situated in a pristine wilderness environment is seeking an individual or couple to serve as caretaker and cook starting in April 2023.

While relevant experience is preferred, the club is willing to consider applicants with the right skill set and attitude, and a desire to live in beautiful natural surroundings.

Location of the club is north of Otter Lake. Applicants must hold a valid drivers permit and possess a reliable vehicle.

Work schedule to be 40 hours per week (Thursdays through Mondays). Private lakefront cabin and meals provided on-site.

Detailed job description will be provided to suitable applicants.

References required.

Apply in writing by December 2nd, 2022 to : clubcaretaker2023@gmail.com

Un club privé établi, situé dans un environnement de nature immaculé, recherche une personne ou un couple pour servir de concierge et de cuisiner à partir du mois d'avril 2023.

Bien que des expériences pertinentes soient préférées, le club est prêt à considérer les candidats ayant les bonnes compétences, l'attitude et un désir de vivre dans un cadre naturel magnifique.

L'emplacement du club est au nord d'Otter Lake.

Les candidats doivent détenir un permis de conduire valide et posséder un véhicule fiable.

L'horaire de travail doit être de 40 heures par semaine (du jeudi au lundi).

Un chalet privé au bord du lac et des repas sont fournis sur place.

Une description de poste plus détaillée sera fournie aux candidats appropriés.

Références requises.

Postulez par écrit avant le 2 décembre 2022 à: clubcaretaker2023@gmail.com.